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圣诞的钟声即将响起，落舞着，真情荡漾着，温馨洋溢着，祝福伴随着，多少个不眠之夜都不及今天的平安夜来得幸福而快乐，温暖着这个不一样的夜晚。祝圣诞节快乐！以下是为您整理的《欢庆圣诞节中英文祝福语》，希望大家能够喜欢。>【篇一】欢庆圣诞节中英文祝...
圣诞的钟声即将响起，落舞着，真情荡漾着，温馨洋溢着，祝福伴随着，多少个不眠之夜都不及今天的平安夜来得幸福而快乐，温暖着这个不一样的夜晚。祝圣诞节快乐！以下是为您整理的《欢庆圣诞节中英文祝福语》，希望大家能够喜欢。
>【篇一】欢庆圣诞节中英文祝福语
1、愿你拥有美丽的圣诞所有的祝福。
Wishing you all the blessings of a beautiful Christmas season.
2、在这佳节里，没有比家更好的地方了。
In the holidays, there is no place like home.
3、祝福你及你所爱的人新的一年中万事如意。
Best wishes for you and your loved ones best wishes for the New Year.
4、愿圣诞是你快乐的时节，愿新年是你幸福的日子。
May you happy Christmas season, may the New Year is the day of your happiness.
5、在圣诞和新年来临之际，祝福你平安、快乐、幸福!
At Christmas and the coming year, wishing you peace, joy and happiness!
6、致以热烈的祝贺和良好的祝福，圣诞快乐，新年快乐。
Warm greetings and best wishes for a merry Christmas and happy New Year.
7、传统佳节之际，献上圣诞的殷殷祝福，祝新年万事如意!
Warmest wishes for Christmas and a happy, wish all the best in the New Year!
8、祝我的挚友圣诞快乐。愿你拥有美丽的圣诞所有的祝福。
Merry Christmas, my best friend. Wishing you all the blessings of a beautiful Christmas season.
9、愿纯洁善良的主赐福与你，宽恕你所有的罪孽。祝你圣诞快乐。
\"Pure good Lord bless you, forgive all your iniquities. Wish you a merry Christmas.
10、你还没收到礼物吗?那就快去睡吧!你的饱嗝声吓着圣诞老人了。
You haven\'t received the gift? Then go to sleep! Your satisfied ge scare Santa Claus.
11、始终思念你，捎来圣诞佳节最美好的祝福，祝圣诞吉祥，新年如意。
Christmas greeting you who is thought about all the best wishes, I wish a Christmas and a happy New Year.
12、在这辉煌快乐的圣诞佳节，献上一切美好的祝福!祝一切顺心如意!
A brilliant and happy Christmas season, all good wishes! I wish all the best!
13、钟声已响起，在久久的仰视中，有一片暖意，也静穆如钟地在心头升起。
The bell has sounded and looked up a long time, there is a warm, also delivery such as clock to rises in my heart.
14、平安之夜的使者，向你报一声平安，让这祥和的旋律，伴随你度过今晚。
Night the angel of peace, to offer a safe, let this auspicious melody, accompany you through tonight.
15、只有钟声响起，愿我的祝福化作飞翔的天使，飞向你的窗口，圣诞快乐!
Only bells, let my blessing into flying angel, fly to your window, merry Christmas!
16、愿你将我的爱深深体验，感受我无边的思念，祝你圣诞快乐，甜蜜每一天。
May my love deeply experience, would you feel my endless thoughts, wish you a merry Christmas and happy every day.
17、圣诞的钟声在你我耳边敲响，愿你在这个特别的时候开心快乐，永远幸福!
Christmas bells rang in my ear you, wish you happy in this special time, happiness forever!
18、铃儿响，鹿儿跑，把我的心儿带给你，平安夜，狂欢夜，有你有我才精彩!
Jingle bells, the deer run, bring my heart to you, the night before Christmas, carnival night, have you have I just wonderful!
19、岁月悠悠，时光如流，恰是怀念最多时，且寄予无限的祝福，祝圣诞快乐!
Long time, such as the time flow, just miss the most, and send to the infinite bless, wishing you all a merry Christmas!
20、如果你今天没有收到我的圣诞礼物，那一定是你的袜子有个大洞，快补吧。
If you have not received my Christmas present today, it must be your socks have a big hole, fast repair.
21、这是我发给你的三天后的信息，别偷看哦，叫你别看，还看，祝你圣诞快乐!
This is information I sent to you three days later, don\'t peep oh, call you don\'t look, look, also wish you a merry Christmas!
22、随着平安夜的到来，向你说一声：永远平安。让这祥和的旋律，伴你度过一生。
With the arrival of Christmas Eve, have a chance to say to you: peace forever. Let this auspicious melody, I wish you a lifetime.
23、平安夜我们去聚餐，圣诞夜我们去唱歌，狂欢夜我们去蹦迪。我要我们在一起!
We go to dinner on Christmas Eve, Christmas Eve we sing, carnival night we go to the disco dancing. I want we are together!
24、我现在特别希望自己变老!是不是很奇怪，因为今晚你没有理由不爱一个老人!
Now I particularly want to grow old! Tonight is very strange, because you have no reason to not love an old man!
25、在这欢乐的时节给你我最真的祝福和亲切的思念，愿你今年的圣诞比往年更璀璨。
In the season of joy I present my sincerest wishes and kindest thoughts. May this Christmas outshine all the rest.
26、我想把我的手放在你的手里，让你领我走进圣诞节的教堂，过我们俩人的圣诞节!
I want to put my hand in your hand, let you lead me into the church of Christmas, Christmas over the both of us!
27、圣诞树上耀眼的彩灯，祈祷你平安一生;圣诞夜里悠扬的钟声，祝福你快乐一生。
Bright lights on the Christmas tree, pray you safe life; Christmas night melodious bell, wish you a happy life.
28、我已炼成缩小功，会在圣诞晚上缩小到我所牵挂的人袜子里向你问候：圣诞快乐!
I had was to reduce the work, will be on Christmas night to my care of sock greeting you: merry Christmas!
29、亲吻你脸颊，让爱的祝福化作片片晶莹的雪花。溶入你心里。亲爱的祝你圣诞快乐!
Kiss your cheek, let the blessings of love into every piece glittering and translucent snowflake. Into your heart. Dear wish you a merry Christmas!
30、懂得享受，懂得分享，生活中有数不完的美好!朋友们，欢愉起来吧，圣诞节快乐!
Know how to enjoy, know to share, there are the good in life! Cheer up, my friends, merry Christmas!
31、一生何求?桃李遍天下。短信传情，师恩永在我心。祝您圣诞工作顺利，健康幸福!
For a lifetime? Plum all over the world. Messages (SMS), ShiEn in my heart forever. Christmas to you work is smooth, health and happiness!
32、圣诞之花手中拿，圣诞新装身上穿，圣诞礼物包中藏，圣诞女神你何时来到我身旁!
Christmas flower in his hand, new clothes wearing Christmas, Christmas gift bag hides, goddess of Christmas when you came to my side!
33、愿上帝赐福你以及你的家人，愿你心想事成，合家欢乐。祝你圣诞快乐，吃好喝好。
May god bless you and your family, wish you happy, family happiness. Wish you a merry Christmas, eat good drink good.
34、圣诞树上飘落的雪花，带给你丰润的来年;圣诞树上摇摆的礼物，映照着你灿烂的笑脸。
On the Christmas tree falling snow, bring you rich next year; To sway, gift on the Christmas tree reflects your brilliant smiling face.
35、随着随圣诞节的到来，向爸妈说一声：永远平安。让这向祥和的旋律，伴你们度过一生!
With the advent of Christmas, the parents say: peace forever. Let this auspicious melody, I wish you a lifetime!
36、希望圣诞祝福给你带来欢乐，我的好朋友。祝福你及你所爱的人新的一年中万事如意。
A Christmas greeting to cheer you, my good friend. Best wishes for you and your loved ones best wishes for the New Year.
37、您的平安是我的愿望，您的真心是我的幸福，而我给您的礼物是我一生的祝福!节日快乐。
Your peace is my desire, your heart is my happiness, and my gift to you is the blessing of my life! A happy holiday.
38、这个迷人的圣诞，你躲在家里生蛋蛋，生了一堆恐龙蛋，还有一只小鸡蛋。猪，生蛋快乐!
This charming Christmas, you hide in the home have balls, gave birth to a pile of dinosaur eggs, and a little egg. Pig, raw egg is happy!
39、今夜圣诞，请你吃蛋;我好寂寞，跟我谈谈。不要哀叹，送你花篮;亲亲我脸，幸福依然。
Christmas tonight, please eat eggs; I am so lonely. Talk to me. Don\'t lament, send you flower basket; Kiss my face, still happiness.
40、值此圣诞到来之际，我只有一句话要告诉你，今天早饭我没吃，中饭我没吃，下班我去找你。
>【篇二】欢庆圣诞节中英文祝福语
1、今晚会有一个白胡子胖老头跳进你的窗子，抓住你并把你塞进一个大袋子里……他是在给我准备圣诞礼物。
Tonight there will be a white bearded old man jumping into your window, grab you and put you in a big bag...... He was giving me a Christmas present.
2、海有多深?只有鱼儿才知道!天有多高?只有鸟儿才知道!花儿有多红?只有蝶儿才知道!圣诞有多快乐?只有圣诞老人才知道!圣诞不要快乐?而是要很快乐!
How deep is the sea? Only the fish will know! How high is the sky? Only the birds know! How red are the flowers? Only butterflies know! How happy is Christmas? Only Santa knows! Merry Christmas? But to be happy!
3、新千年的平安夜与你相守一生一世!让圣诞老人装下我们两颗真挚的心，相知相伴今生!平安夜愉快!
The new millennium Christmas Eve with you forever! Let Santa Claus under our two sincere heart, friend to accompany this life! Safe and pleasant!
4、因为有了圣诞，雪花倍加浪漫;因为有了许愿，生活更加灿烂;因为有了挂念，幸福爬上笑脸;因为有了祝愿，寒冬倍感温暖;愿你体会我的思念，感受我的祝愿，圣诞快乐!
Because of Christmas, snow doubly romantic; because of the dream, life be more splendid; because of the miss, climb the happy smiling face; because of the wish, winter to feel the warmth; may you experience my thoughts, feeling my wish, Merry Christmas!
5、圣诞送祝福!严正申明：未经许可不得对该祝福打折，如不回复不群发等。一经发现有违规行为，我将强行不间断送祝福，直到你手机断电为止。
Christmas greeting! Solemn statement: without permission of the blessing discount, if not reply no group etc.. Once found irregularities, I will be forced to send a blessing, until your phone off the phone.
6、圣诞传说：信息发一发，钞票任你花;信息看一看，幸福围你转;信息读一读，快乐你做主;信息翻一翻，吉祥连成串，信息转一转，好运永做伴。祝你快乐圣诞!
Christmas Story: message is sent, money you spend; information see, happiness around you; information read read, happy you call the shots; information turns, auspicious connected on information transfer in the turn, good luck forever. I wish you a merry christmas!
7、天使说只要站在用心画的99朵郁金香中许愿，上帝就会听到。我把花画满了整个房间。终于上帝对我说：许愿吧，孩子!我说我只要看短信的人圣诞快乐!
The angel said that as long as he stood in the heart of the 99 roses in a wish, God will hear. I filled the room with flowers. And God said to me, \"make a wish, child.\"! I said I just want to see people who have a merry Christmas!
8、圣诞节来了，送你一棵如意圣诞树，愿你事事称心，万事如意;送你一个香甜太苹果，保你岁岁平安，一帆风顺;送你一道温馨好祝福，祝你快乐无忧，幸福安康!
Christmas, to send you a tree the best Christmas tree, wish you everything satisfactory, good luck in everything; send you a sweet too apple, keep you suisui is safe, smooth, send you a warm good wishes, I wish you a happy and carefree, happy and healthy!
9、圣诞临近百花香，一香送你摇钱树，二香送你贵人扶，三香送你心情好，四香送你没烦恼。五香送你钱满箱。六香送你永健康!
Christmas is approaching potpourri, a sweet send you money spinner, two sweet send you help noble, three incense send you feel good, four sweet send you no worries. Send your money with spicy. Six incense to send you forever health!
10、我许下一个圣诞心愿，愿你的快乐如宇宙般浩瀚无边，愿你的生活如圣诞衣般红红火火，愿你的身体如圣诞小鹿般活力四射。这些愿望你能帮我实现吗?圣诞快乐!
I am a Christmas wish, wish you happy, such as the universe is vast and boundless, let your life like a Christmas clothes booming, let your body, such as reindeer like energetic. Can you help me with these wishes? Merry christmas!
11、快乐的雪花飘向你，幸运的风儿吹向你，幸福的流星砸向你，财富的阳光照向你，祝福的短信飞向你，轻轻地道一声：圣诞快乐!
The joy of a snowflake float to you, lucky wind blow to you, happy meteors bombarding you, the wealth of sunshine according to you, the blessing of the message towards you, gently authentic sound: Merry Christmas!
12、短信资费毛，分祝福送到：分思念、分想念、分牵挂、分依恋、分温柔、分体贴、分真诚、分关怀、分温馨、分浪漫。圣诞快乐!
SMS tariff, sub - blessing to: sub - Miss, miss, sub - care, sub - attachment, sub - tender, considerate, sincere, sub - caring, sub - warm, sub - romantic. Merry christmas!
13、随着对圣诞夜的到来，又想起远方的同窗好友，问一声：你好吗?道一声：亲爱的，圣诞快乐!愿友谊长存!
With the arrival of Christmas Eve, and think of the distant friends, ask: how do you do? The way: dear, merry christmas! May friendship last forever!
14、寒冬街头不在冷，有你陪伴暖心窝;人来人往多欢喜，静待午夜钟声起;圣诞佳节将来临，我想与你共分享;快乐好运属于你，财运福运跟着你。祝圣诞如意!
Winter street is not in the cold, and your company a warm pit of the stomach; people are hurrying to and fro in the joy, waiting for the midnight; Christmas is coming, I want to share with you, happiness and good luck belongs to you, the wealth Fu Yun follow you. Best wishes for christmas!
15、该短信由圣诞老人负责创作，由快乐负责编写，由幸福负责发送，由幸运负责传递，由我负责投资，提前送到你的手机，愿你：平安夜如意，圣诞节愉快!
The message by the Santa Claus is responsible for the creation, by happiness is responsible for compiling, by happiness is responsible for sending, fortunate by charge transfer, by my responsible investment delivered in advance to your phone, wish you: Christmas Eve luck and merry Christmas!
16、今天是圣诞节，阿波罗、雅典娜、维纳斯、丘比特四路神仙齐齐保佑你，祝你心情永沐阳光，充满智慧力量，容颜永不衰老，爱情甜如蜜糖!
Today is Christmas, Apollo, Athena, Venus and Cupid Quad immortal neat bless you, wish you mood permanent Mu sun, full of wisdom and strength, appearance and never grows old, love is sweet as honey!
17、收一收，心情愉悦;读一读，幸福蜜甜;存一存，好运连连;转一转，财富源源;一条短信贺平安，圣诞快乐在眼前。提前祝你圣诞快乐，身体康健。
One received, cheerful mood; read, happy honey; save a deposit, good luck; a turn wealth in a steady stream. A message he is safe, Merry Christmas in front. Wish you a merry Christmas and a healthy body.
18、HI，你怎么还在这啊，你知道你的重要性吗?没了你，谁拉着圣诞老公公去给大家送礼物啊，圣诞快乐!
HI, how are you still here, do you know your importance? Without you, who took the Santa Claus to give everyone a gift ah, merry christmas!
19、点击了整个冬天，却没有搜到我的容颜;复制了许多思念，却没有粘贴我的心间;下载了一堆思念，却一直藏在心里。给你个机会，圣诞请吃顿饭应该不难吧?
Click on the whole winter, but did not search to my face; copied a lot of missing, but did not paste my heart; download a pile of thoughts, but has been hidden in the heart. Give you a chance, Christmas, please eat a meal should not be difficult?
20、圣诞节，要快乐!想要好吃的菜，就交给胃，让它受受累。想到好玩的事，就交给脑袋，让它费费神。想要好听的话，就交给我吧。祝你好运连连，幸福永久。圣诞节快乐。
Christmas, be happy! Want to eat delicious food, to the stomach, so that it is affected. Think of fun, is handed over to the head, let it bother fees. If you want to hear it, just give it to me. I wish you good luck again and again, happiness forever. Merry christmas.
>【篇三】欢庆圣诞节中英文祝福语
1、Merry Christmas and happy New Year!圣诞快乐，恭贺新禧!
2、A Merry Christmas and a wonderful New Year.圣诞快乐，新年好!
3、Christmas greetings and best wishes!致圣诞贺忱与最美好的祝福!
4、Much joy to you in the upcoming year.愿您在新的一年里充满快乐。
5、Chritsmas time is for thinking of others.圣诞佳节是思念大家的时刻。
6、Hope all your Christmas dreams come true!愿你所有的圣诞梦想都成真!
7、Wishing you all the happiness of the holiday season.祝节日幸福如意。
8、Wishing you and your family a very merry Christmas.祝福您及您的家人圣诞快乐。
9、Wishing you all the blessings of a beautiful Christmas season.愿你拥有圣诞节所有美好的祝福。
10、May Christmas and the New Year be filled with happiness for you.愿你圣诞和新年幸福无尽。
11、Warm greetings and best wishes for happiness and good luck in the coming year.衷心祝福来年快乐、幸运!
12、May the beauty and joy of Christmas remain with you throughout the new year!愿圣诞美景与欢乐常伴随你!
13、Hope you enjoy the happiness of Christmas and all the trimmings.祝你享尽圣诞佳节的快乐和圣诞的礼品。
14、Thinking of you and wishing you a beautiful Christmas season.美丽的圣诞节之际，谨致我的思念与祝福。
15、Warm greetings and best wishes for Christmas and the New Year!致以热烈的祝贺和良好的祝福，圣诞快乐，新年快乐。
16、Here is wishing you all a Merry Christmas and a New Year bright with joy and success.祝圣诞快乐，新年充满幸福和成功。
17、Warm greetings and best wishes for happiness and good luck in the coming year.衷心祝福来年快乐、幸运!
18、May happiness follow you everywhere ...just like we do.愿快乐随时与您同在，就如同我们与您寸步不离一般。
19、Wishing you a song in your heart at Christmas and blessings all year long.圣诞之际，祝你心中有首快乐的歌，新年快乐!
20、Wishing you a blessed Christmas and a New Year filled with happy surprises.祝圣诞平安，新年中有意想不到的收获!
21、Wishing you a Christmas of happy time and a New Year of happy days.愿圣诞是你快乐的时节，愿新年是你幸福的日子
22、Christmas comes but once a year. But when it comes it brings good cheer.圣诞节一年只有一次，但每次来临都带来喜悦。
23、Wishing you peace, joy and happiness through Christmas and the coming year.在圣诞和新年来临之际，祝福你平安、快乐、幸福!
24、A wish for a truly merry Christmas and may the joy of Christmas linger in your heart all the year!圣诞快乐!愿圣诞的喜悦整年萦绕你心间。
25、May the Christmas be a time of laughter and real enjoyment for you. Best wishes.愿圣诞不仅是你欢笑的时刻，更是你欣喜的日子。祝福你。
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